

Referat 26.11.17

Dagsorden:

1. Datoer til kalenderen
2. FFM planlægning
3. Julefrokost
4. Juleøl udskænkning
5. Evaluering af ølsmagning i kulturarkaden
6. Hjemmeside
7. Untappd app
8. Regionsrådsmøde

Punkt 1 - Datoer:

Der er ikke lagt nogle begivenheder op for 2018. Det må vi se at få lavet om på.

Julefrokost 15.12.17

Stormøde/regionsrådmøde 03.02 (lægges i bestyrelsens kalender)

Ølfestival 31.05 – 02.06.18

FFM 11.05-13.05.18

Generalforsamling 24.03.18

Øllets dag 01.09.18

Vi skal have gang i faste arrangementer som bliver afholdt med faste intervaller på skift i hhv. Stege, Præstø og Vordingborg.

Fast aftale med madleverandør f.eks. Duevangs i Præstø

Øl der passer til maden.

Lodtrækning med mulighed for at vinde øl.

Efterfølgende smagninger. Nogle skal vi selv stå for og andre skal være af folk ude fra. F.eks bryggerier og brygmestre.

Keith er ved at få en aftale op at stå med Præstø Vinen (tidligere Skjold Burne)

Tapavino – Christian er positiv overfor ideen med ølsmagning. Vi skal finde en dato i marts.

Keith og Christian vil mødes i januar for at se nærmere på øllene og udvælge nogle til smagningen.

Smagningen bliver højst sandsynligt den 23.03 eller 27.03.18.

Kongebryg smagning med Brian. F.eks. tirsdag 13.02. eller 27.02. Det kunne måske blive i Stege. Tror ikke Kongebryg kommer så ofte til Møn.

En smagning i januar med Bryghuset Riis. ?

Smagning i april i Vordingborg – Badluck Brewing eller Rødeport
Tirsdag 10.04. ?

Smagning i juni – Møns Bryghus – 12.06. ?

Lokaler i Vordingborg kommune. Hvis vi opretter CVR-nummer kan vi låne lokaler og booke dem på kommunens hjemmeside.

Søren arbejder videre med lokaler (Frivillig portalen)

Punkt 2 -FFM:

Datoer til planlægningsmøder. Vi plejer at have tre møder. Januar, marts og april.

Det bliver den 13.01, 17.03. og 14.04.

Evalueringsmødet bliver den 18.05.

Der åbent for tilmelding af stadepladser. Vi har nu tilmeldt to stadepladser.

Deltagere:

- Rødeport – Ketih har sendt dem en mail.
- Kongebryg – Brian vil spørge Niels om de skal deltage.
- Brewify – Keith har lagt en besked på deres telefonsvare.
- Krenkerup – Keith har talt med Jannie, men det er ikke sikkert at de kan deltage.
- Næstved Bryghus – Kontaktet.
- Kenneth Pape – kontaktet.
- Bryghuset Riis – mangler.
- Badluck – kontaktet.
- Phenomenale – kontaktet
- Hornbeer – mail er sendt.

Punkt 3 – Julefrokost:

Fast beløb. 4 øl med hver – 1 til pakkelej og 3 til fælles pulje

Duevangs julebuffet – 185 kr per person + tillæg af ekstra tilbehør = 200 kr.

Deltagerbetaling 220 kr – Hvis vi bliver 10 deltagere = 200 kr til indkøb af chips, chokolade etc.

Frist for tilmelding – Keith har kontaktet Jimmy fra Duevang på sms.

Skriv nyhedsbrev med detaljer og frist for tilmelding + info om juleøludskænkning.

Punkt 4 – Juleøludskænkning:

Keith mangler tilbagemelding fra Jacob Duvier fra Møn.

Keith ringer til medlemmer Arne, Niels, Morten og spørger om de vil hjælpe til og hører samtidig om deres mening om foreningen/lokalafdelingen.

Punkt 5 – evaluering af ølsmagning i Kulturarkaden:

Vi skal fremover tjene lidt på øllene.

Det blev denne gang til et lille overskud på 49 kr.

Næste gang kan vi runde priserne op til nærmeste 5'ere.

Over halvdelen af øllene blev solgt.

Aftenen gik godt og alt forløb planmæssigt.

Professionelt og service-mindet personale.

Tidsplan passede fint og konceptet med powerpoint og en der talte og en der styrede powerpoint fungerede godt.

Det meste var forberedt da vi kom, så det var lige til at gå i gang.

Punkt 6 – Hjemmeside:

Opdatering af oplysninger om ølsteder – vi skal sende oplysningerne til mailen:

mogens.johansen@ale.dk

Ketih sender sine notater til undertegnede.

Ideer til ændringer på hjemmesiden:

- Link til siden 'Gode Ølsteder'
- En fane der hedder 'Hvorfor medlem' med fordele – se på lokalafdeling Halsnæs.
- Vi skal finde en dato til et møde hvor vi kun arbejder med hjemmesiden. Trænger til en gennemgang og opdatering – bl.a. nye og flere billeder og flere faner.

Punkt 7 – Untappd:

Flere af vores medlemmer bruger appen. Kan nævnes på hjemmesiden og i et kommende nyhedsbrev.

Vi har oprettet en DØE Vordingborg gruppe i appen, som medlemmer kan tilslutte sig.

Punkt 8 – Regionsrådsmøde:

Keith deltager på mødes d. 27.11.17

Han vil fortælle om DØE Vordingborg.

Mødet bliver afholdt på Kaktus i Præstø.

Han vil komme med et referat når mødet er overstået.

Evt.:

Keith kom på ideen om at kontakte en lokalradio.

Kunne snakke om foreningen og holde en ølsmagning i radioen.